
Protokół z posiedzenia
Komisji Narciarstwa Wysokogórskiego PZA

w dniu 7 listopada 2009 r.
Obecni: 

Grzegorz Bargiel 
Jacek Bilski
Maciej Głogoczowski
Zdzisław Kiszela
Robert Róg
Przemysław Sobczyk
Justyna Żyszkowska

1. Przyjęto porządek obrad zaproponowany przez przewodniczącego KNW. 
2. Wybory prezydium KNW: po przedstawieniu kandydatur przez

przewodniczącego KNW przeprowadzono głosowanie. Na
wiceprzewodniczącego KNW wybrano kol. Zdzisława Kiszelę (4 głosy za, 0
przeciw, 3 wstrzymujące się), a na sekretarza kol. Macieja Głogoczowskiego
(6 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się).

3.  Kol. Przemysław Sobczyk zreferował stan przygotowań do sezonu 2009/2010.
Po dyskusji zatwierdzono założenia sportowe na sezon 2009/2010 i plan
startów z uwzględnieniem zawodów z kalendarza ISMF i innych zawodów
zagranicznych. Zatwierdzono szczegółowy kalendarz zawodów PZA oraz
omówiono sprawę konsultacji dla kadry narodowej. 

4. Kol. Robert Róg przedstawił planowane zadania KNW w zakresie szkolenia:
kurs instruktorski, kurs narciarstwa wysokogórskiego i kursy narciarstwa
turowego oraz unifikacja instruktorów. Kol. Maciej Głogoczowski przedstawił
plan kursu sędziowskiego i unifikacji sędziów.

5.   Budżet KNW. Kol. Jacek Bilski zreferował stan realizacji zadań w roku 2009;
niezrealizowana pozostała zapłata za licencje zawodnicze ISMF 2008/2009.
Dyskutowano sprawę znalezienia środków na zrealizowanie tej zapłaty, w tym
kol. Jacek Bilski przestawił ewentualność zapłaty ze środków własnych
KNW. Dyskutowano założenia budżetu na rok 2010. Kol. Zdzisław Kiszela
przedstawił wniosek: ze względu na szczupłość środków KNW w sezonie
2009/2010 odstępuje od zasady dofinansowania organizatorów zawodów z
kalendarza PZA. W rezultacie głosowania tego wniosku (5 za, 0 przeciw, 2
wstrzymujące się) KNW przyjęła uchwałę o odstąpieniu na sezon 2009/2010
od zasady dofinansowania organizatorów zawodów z kalendarza PZA. Kol.
Justyna Żyszkowska przedstawiła wniosek o zniesienie dofinansowania
seminarium instruktorskiego w sezonie 2009/2010. W wyniku głosowania (4
za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się) KNW przyjęła uchwałę o zniesieniu w
sezonie 2009/2010 dofinansowania seminarium instruktorskiego. Kol.
Zdzisław Kiszela przedstawił wniosek o przeznaczeniu części
zaoszczędzonych dzięki temu środków na seminarium sędziowskie. W
wyniku glosowania (6 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się) KNW przyjęła
uchwałę o dofinansowaniu seminarium sędziowskiego w sezonie 2009/2010 w
wysokości 5000 zł. W ofercie zadań dla ministerstwa zostaną uwzględnione
powyższe uchwały.



6.   Kol. Przemysław Sobczyk przedstawił sprawę umowy sponsorskiej z firmą
ODLO; w tym roku firma zasponsoruje odzież sportową dla zawodników
kadry narodowej.

7. Kol. Maciej Głogoczowski przedstawił sprawę ewentualnej organizacji w
Polsce zawodów Pucharu Świata w sezonie 2010/2011. Po dyskusji
postanowiono nawiązać korespondencję w tej sprawie z dyrektorem
technicznym ISMF. 

8. Wolne wnioski. Na wniosek kol. Macieja Głogoczowskiego postanowiono
jednogłośnie zgłosić jego kandydaturę na członka komisji regulaminowej
ISMF. Na zapytanie kol. Zdzisława Kiszeli w sprawie dofinansowania
wyjazdu kol. Jakuba Przystasia na ME we Włoszech wyjaśnień udzielił kol.
Maciej Głogoczowski.

9.   Na tym obrady zakończono. 

Protokółował: Maciej Głogoczowski, sekretarz KNW


